
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 5. september 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 60

Er ministeren enig i, at det er helt urimeligt, at kakaomælk er fritaget for chokoladeafgift,

mens der bliver pålagt en – meget høj – afgift på plantebaseret kakaodrik? Såfremt mini-

steren er uenig, bedes det oplyst, hvilke argumenter der er for denne forskelsbehandling.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carl Valentin (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carl.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Malte Larsen

formand
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